
Jakub Melikant (IV. B) 

vicemajster dorastu SR v hokeji s klubom HC Slovan Bratislava 

„ ... hrával som aj s Jurajom Slafkovským.“ 

 

Kedy si sa začal venovať hokeju a prečo  ?  

S hokejom som začal, keď som mal okolo 4-5 rokov. Bol som hyperaktívne dieťa, čiže skúšal 

som rôzne športy, ale hokej mi hneď sadol.  

Čo más na hokeji najradšej a naopak čo nemusíš ?  

Najradšej mám voľnosť, ktorú mám na ľade. Hokej je kolektívny šport, takže mám veľa 

kamarátov z rôznych kútov Slovenska. Neobľubujem ranné vstávanie na tréning a suchú 

prípravu, ktorá je bohužiaľ nevyhnutná pre kondíciu počas celej sezóny.  

Máš nejaký hokejový vzor ? Čo sa ti na danom vzore páči ?  

Vyslovene jeden hokejový idol nemám, ale vzhliadam k viacerým vrcholovým hokejistom. Na 

tréningoch skúšam veci, ktoré dokážu v hre a snažím sa to preniesť aj do mojej hry.  

Aké si zatiaľ dosiahol úspechy ?  

Okrem vicemajstra dorastu SR v tejto sezóne mám mnoho vyhratých mládežníckych turnajov. 

V mladšom veku som bol aj mládežníckym reprezentantom, hrával som napríklad aj s Jurajom 

Slavkovským.  

Kam by si sa chcel s hokejom posunúť a aké máš ciele na nasledujúce roky ?  

Rád by som sa aj vďaka hokeju dostal na niektorú z prestížnych college, kde by som popri 

štúdiu mohol hrať aj hokej.  

Dá sa skĺbiť kariéra vrcholového športovca so školou ?  

Je možné skĺbiť štúdium a šport, ale je to dosť ťažké a časovo náročné, keďže väčšinu času, 

ktorý by mal byť venovaný štúdiu trávim na hokejovom štadióne. Neskôr musím zameškané 

učivo doberať.  


